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Protokół z posiedzenia komisji

Edukacji Kultury i Sportu

z 23 czerwca 2015r.  

======================================================================
Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Andrzej Mentel 

Porządek obrad: 

 Funkcjonowanie i finansowanie klas sportowych w mieście 
Czas trwania posiedzenia: 1:10 (15:00 do 16:00 ) 
Frekwencja Radnych:

 Andrzej Mentel

 Ewa Fronczek

 Marek Kocoń

 Włodzimierz Jaros

 Marina Kita

 Katarzyna Pilc
Kierownictwo Urzędu: 

 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 

 Kierownik Ilona Grudzień 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

pozytywnie zaopiniowano materiał, podjęto wniosek komisji. 

A. Mentel – witam serdecznie na posiedzeniu komisji Panią Naczelnik, Panią Kierownik, Radnych, 
porządek dzisiejszego posiedzenia mamy następujący:  

 Funkcjonowanie i finansowanie klas sportowych w mieście 

Czy są jakieś pytania do porządku? Jeżeli nie to zaczniemy od tematu głównego. Proszę Pan M. Kita 
proszę.

M. Kita - Jeżeli powołaliśmy klasy sportowe jeżeli wydajemy dodatkowe pieniądze na SKS-y to również
powinniśmy zapewnić, że obozy na które dzieci jada znalazłyby  się w tych pieniądzach które są.  Nie 
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może być tak żeby obciążać rodziców. Jeżeli nas nie stać to zamknąć wszystko i dać sobie z tym spokój.
Uważam ze powinny być lepsze warunki dresowe, butowe na to wszystko muszą się znaleźć pieniądze.

I. Grudzień – na klasy sportowe idzie 164 164 zł a koszt klas sportowych wynagrodzenie badania plus 
kadra to koszt ponad 224 477 zł, kadra trenerska to 199 000 zł, czyli gmina dokłada już na samych 
trenerów.   

A. Mentel – szkoła jest organizatorem obozu.  Czy pani kierownik może sprawdzić jak to wygląda w 
gminach ościennych. Kto finansuje klasy sportowe, czy są to środki klubowe czy gminne? 

I. Grudzień – na chwilę obecną nie potrafię odpowiedzieć, ale zorientuje się.

E. Fronczek – są rożne metody finansowania z tego, co wiem.  Ja zawsze spotykam się w czerwcu z 
rodzicami klas i rozmawiamy o tym i jest to duży wydatek we wrześniu dla rodziców tym bardziej 
trzeba książki kopić itp. Dobrze żeby miasto wyszło z taką propozycja.  

M. Kita – trzeba zrobić takie warunki żeby od nas nie odchodzili tylko żeby do nas przychodzili. 

A. Mentel – zgadzam się z panem Marianem. 

M. Kita – wszystkie dzieci są jednakowe, finansowaliśmy dodatkowo dzieci biedniejsze w 
poszczególnych kadencjach. Więcej szacunku dla tych dzieci, nie mops, nie mama tylko jedno źródło 
finansowania i to tyle. 

M. Kocoń – ja myślę, że w skali miasta to nie są duże pieniądze

E. Fronczek – Koszt stroju sportowego to ok. 120 zł dla siatkarzy.

A. Mentel – większym problemem zawsze obóz jest niż stroje.  Zawsze szukamy sponsorów żeby ten 
strój kosztował jak najmniej. Myślę, że moglibyśmy spróbować w przyszłym roku. Żeby uczniom 
zaproponować utworze klasy sportowej w liceum to uczniom i rodzicom należy złożyć taka ofertę i się 
zastanowić. 

M. Kita- odczytam wniosek „Finansowanie w całości obozów sportowych dla klas sportowych. 
Jednocześnie zakup strojów sportowych, butów itp. Uczynić pierwszy krok w kierunku dożywiania 
dzieci z klas sportowych „ 

A. Mentel – dobrze głosujemy wniosek 

Za - 6

Wstrz - 0 

Przeciw  - 0 

Czy ktoś ma pytanie do głównego tematu funkcjonowania klas sportowych?
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Przechodzimy do pkt 2 opiniowanie projektów uchwał

Projekt 122 w sprawie powołania stałej Komisji Edukacji Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 

Czeladzi, ustalenia jej przedmiotu działań i składu osobowego 

Za - 6

Przeciw - 0

Wstrz - 0

Miałem sugestie ostatnio żeby się zastanowić nad tematyka pracy, prosiłbym komisje o zastanowienie
się, kolejna rzecz chciałbym zaproponować żeby przyjrzeć się demografii dzieci w mieście, jak będzie 
wyglądała ilość dzieci w stosunku do etatów nauczycieli. 

Protokołował 
Mateusz Bochenek

   Przewodniczący

Andrzej Mentel     

Data napisania protokołu :3.07.2015

Data podpisania protokołu :.........................
Data umieszczenia protokołu w BIP : …...........
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